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     Column 
 
 
 
Hierbij de 1ste Nieuwsbrief van 2024. Op het moment van dit schrijven is het nog steeds 
druilerig weer. Na vijf maanden nat en somber weer met ondergelopen landerijen en kelders, 
verlangen we naar mooie lentedagen. Maar de natuur beleeft al wel de lente. Extreem vroeg 
staan er veel bomen en struiken in bloei en de vogels hebben ook het voorjaar in de kop. 
 
Als bestuur hebben we de eerste maanden regelmatig overleg gehad met externe partijen. 
Meestal is dat in klankbord- en projectgroepen van de gemeente. Maar ook de Nieuwe Lijn 
benaderde ons om van gedachten te wisselen over de wensen en knelpunten voor Emst. Het 
bespreken van de urgentie van de woningbehoefte was opnieuw het belangrijkste thema. De 
toekomstige leefbaarheid van een kleine kern als Emst hangt daarvan af. Of ik nu spreek 
met de leiding van de basisschool of met b.v. de voorzitter van de voetbalvereniging, overal 
is duidelijk dat er snel gebouwd moet worden in Emst. Hetzelfde probleem speelt ook in 
Oene. Ik had contact met de voorzitter van het Oener Belang over hun ervaringen. Maar het 
is o zo weerbarstig. Het hangt van zoveel aspecten af. We blijven in onze contacten, samen 
met de Stichting Betaalbare Woningen in Emst, actief naar de mogelijkheden zoeken.  
Binnenkort wil het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Epe een 
werkbezoek aan ons dorp brengen. Ook dan zullen we de woningbehoefte als grootste 
prioriteit onder de aandacht brengen. We kunnen het college laten zien wat we in Emst 
allemaal hebben, maar ook moeten behouden!  
 
In deze nieuwsbrief kunt u verder lezen wat er allemaal gebeurd is en wat ons nog te 
wachten staat. Sjoerd Bokma is erg druk, om namens het Emster Belang mee te denken 
over de nieuwe beheersvorm van dorpshuis de Hezebrink. Hij “praat” u bij in deze 
nieuwsbrief. Hetzelfde geldt voor de voorbereiding van de herinrichting van het veld achter 
de Hezebrink. Daarover schrijft Monique Beumer een mooi artikel. Emst in het groen was dit 
seizoen weer een groot succes. Op 24 februari jl. reed het af en aan met aanhangers bij de 
fam. Pannekoek aan de Stationsweg, om de bomen en struiken op te halen. Een 
samenvatting van mij over dit project leest u verder op in deze nieuwsbrief. Marjan Reurts 
neemt u mee in de voortgang van onze werkgroep over de bewonersraadpleging.  
 
Een belangrijk onderdeel van de 1e nieuwsbrief is altijd de uitnodiging voor de Algemene 
Leden Vergadering op dinsdag 23 april a.s. Alle benodigde stukken vindt u in deze 
nieuwsbrief. Uiteraard staan we dan stil bij het afscheid van Dorothee Gorter, die na meer 
dan 30 jaar bestuurslidmaatschap, afscheid neemt.  
Na de pauze hebben wij Adrie Hottinga uit Vorchten bereid gevonden om zijn grote kennis 
van de natuur en vogels in het bijzonder, met u te delen. Dit wordt ongetwijfeld een heel 
mooie presentatie.  
Ik hoop dat we u met velen mogen begroeten op 23 april a.s. in de Hezebrink.   
Tot dan!! 
 
Namens het bestuur van het Emster Belang. 
Gert Pannekoek  
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Uitnodiging 

 

Algemene Ledenvergadering Emster Belang 
 

Dinsdag 23 april 2024 in de Hezebrink 

Aanvang 20.00 uur 

 

Agenda 

 

1. Opening, mededelingen 

 

2. Notulen van de algemene ledenvergadering van 2023. 

 

3. Jaarverslag 2023 

 

4. Financieel jaarverslag 2023 

 

5. Verslag kascommissie en benoeming nieuw lid kascommissie 

 

6. Bestuurssamenstelling 

Aftredend en niet herkiesbaar Dorothee Gorter 

Aftredend en herkiesbaar Gert Pannekoek 

Tegenkandidaten kunnen zich tot aanvang van de jaarvergadering melden bij het bestuur.  

 

7. Wensen en opmerkingen 

 

 

Pauze 

 

 

Na de pauze gaat Adrie Hottinga uit Vorchten een lezing houden met als titel Vogels in het 

IJsseldal. Als gepensioneerd medewerker van Staatsbosbeheer en vrijwilliger bij o.a. 

vogelwerkgroepen, heeft Adrie ontzettend veel kennis van de natuur. Hij gaat een power 

point verzorgen over vogels in de tuin, in de uiterwaarden en de broekgebieden. In de lezing 

komen o.a. aan de orde: 

• Herkenning tuinvogels; 

• Landschap en vogels; 

• Uilen en steenuil inventarisaties; 

• Zwaluwtellingen in de IJsselvallei; 

• Weidevogels in het Wapenvelderbroek; 

• Ganzen; 

• Soortenonderzoek; 

• Inventarisatiemethodiek; 

• Korte impressie inventarisatie Korte Broek Vaassen. 

Het wordt ongetwijfeld een boeiende lezing met mooie foto’s. U zult er wellicht nog 

regelmatig aan terug denken als u hierna de vogels in uw tuin of tijdens een fietstocht ziet of 

vrolijk hoort zingen. 
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Concept Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 24 april 2023 in dorpshuis 
de Hezebrink, aanvang 20.00 uur 
 
Afwezig met kennisgeving: Bert Driessen en Erica Frijlink  
 
1. Opening en mededelingen 
Sjoerd opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Het is de 75e 
jaarvergadering. 
 
2. Notulen ALV 14 juni 2022 
Er zijn geen op- en/of aanmerkingen. 
Naar aanleiding van: Er is in de vorige ALV gevraagd of het klompenpad Schaveren over het 
terrein van de vroegere vuilnisbelt geleid gaat worden, zoals oorspronkelijk de bedoeling 
was.  
Antwoord: Nee, het blijkt dat er geen behoefte aan is en de legger van de zonnepanelen 
vindt het geen goed idee. 
Verder heeft Arnoud Riphagen gevraagd wat er voor de jongeren te doen is. Daar gaan we 
dit najaar verder over praten. 
 
De notulen van 14 juni 2022 worden goedgekeurd. 
 
3. Jaarverslag 2022 
Helaas is een eerste concept-versie van het jaarverslag 2022 in de nieuwsbrief gekomen. 
Excuus hiervoor. 
Aanvullingen worden genoemd door Sjoerd. 
 

• Er is gewerkt aan het WBTR. Is vrij definitief inmiddels 

• Transitie energie 

• Woningen statushouders 

• Straatvuil 

• Presentje Emster bevolking 
 
Er zijn geen op- en aanmerkingen door de leden van de vergadering. 
Daarmee is het jaarverslag 2022 goedgekeurd. 
 
4. Financieel Verslag 2022 
Het financieel jaarverslag werd toegelicht door de penningmeester en het blijkt dat het 
Emster Belang een financieel gezonde vereniging is.  
Het financieel jaarverslag 2022 werd daarmee goed gekeurd. 
 
Schaapskooi had een verzoek gedaan voor Ebbenhuisgelden, dat is afgewezen. Reden, de 
aanvraag voldeed niet aan de criteria, maar we hebben uit eigen middelen € 1000,- 
gedoneerd. 
 
Projecten Ebbenhuisfonds zijn besproken.  Er is 1 nieuwe aanvraag t.b.v. het verduurzamen 
van de kantine van vv Emst ’t Hanendârp. 
 
Wim Broekman vraagt waarom Ampt Epe een bedrag uit de Ebbenhuisgelden heeft 
ontvangen en Schaapskooi niet.  
Formeel viel de aanvraag van de Schaapskooi Emst niet in de norm voorwaarden van 
Ebbenhuis. 
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5. Verslag kascommissie en benoeming nieuw lid kascommissie 
Verslag van de kascommissie 
28 maart de zaken gecontroleerd. Chris Mulder en Jan Huis in ’t Veld waren aanwezig. 
Monique Beumer kon niet aanwezig zijn.  
Samengevat zagen de financiën er keurig verzorgd uit. De ledenvergadering verleent het 
bestuur decharge voor het gevoerde beleid. 
Chris Mulder is aftredend en wordt bedankt voor zijn inzet. 
Meneer van ‘t Spijker zal toetreden tot de kascommissie. 
 
6. Bestuurssamenstelling 
Aftredend en herkiesbaar Sjoerd Bokma en Petra Stegeman 
Sjoerd en Petra worden door de leden herkozen voor de komende periode. 
Dorothee zal volgend jaar tijdens de jaarvergadering ermee stoppen. Ze draagt haar taken 
van secretaris nu al over aan Petra en Jacob, en zal ze komend jaar op afroep nog kunnen 
ondersteunen. 
Sjoerd is een aantal jaren voorzitter en denkt dat het goed is dat een ander leiding gaat 
geven aan het Emster Belang. 
De voorzitter dient gekozen te worden door de leden. Gert Pannekoek heeft aangegeven 
technisch voorzitter te willen worden van het Emster Belang. 
Bij acclamatie wordt hij benoemd tot voorzitter. 
 
Gert dankt iedereen voor het vertrouwen. Hij bedankt Sjoerd en Dorothee voor de bewezen 
diensten. Dorothee is 30 jaar secretaris van het Emster Belang. Ze heeft een breed netwerk 
en weet veel van Emst. Waardevol om haar in deze functie te hebben. Het kost haar moeite 
om afscheid te nemen. Het grote geluk is dat ze zich een jaar had vergist en dus nog een 
jaartje blijft 
Sjoerd zit 20 jaar in het bestuur en is lang voorzitter geweest. Sjoerd heeft uitgebreide en 
een brede kennis op veel terreinen. 
Sjoerd was de trekker/aanjager van het dorpsplan. Met dit plan hebben we concrete doelen 
bereikt. Gelukkig blijft hij onderdeel van het bestuur. 
De waardering voor Dorothee en Sjoerd wordt onderstreept met een prachtig boeket. 
 
7. Benoeming voorzitter van het bestuur 
Gert is technisch voorzitter  
We zijn de afgelopen tijd bezig geweest met een herindeling binnen het bestuur van Emster 
Belang. Het ledenaantal loopt terug. Hebben we nog bestaansrecht? 
 
Voor wat betreft de herindeling: 
 

• Hoofdtaak van het Emster Belang is de adviseringsrol  
 

o Technisch voorzitter                Gert Pannekoek 
o Secretaris      Jacob Mosterd en Petra Stegeman 
o Penningmeester     Yolande Klomps en Aart Vos  
o Ledenadministratie                Petra Stegeman 
o Hezebrink                     Sjoerd Bokma 
o Ebbenhuisfonds       Jacob Mosterd en Yolande Klomps 
o PR & ledenwerving        Marjan Reurts 
o Verkeer         Marjan Reurts en Yolande Klomps 
o Wonen          Sjoerd Bokma en Aart Vos 
o Buitengebied       Gert Pannekoek en Sjoerd Bokma 
o Zorg en voorzieningen       Jacob Mosterd en Aart Vos 
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We willen graag scherp krijgen waar we ons als Emster Belang op moeten richten en vragen 
aan de leden of ze met ons mee willen denken. 
 

- Aansluiten bij de Burendag 
- Hoe zou de bovenbouw van de basisscholen Emst over 10 jaar willen zien. Tijdens 

“Emst 2000” zijn er gesprekken geweest met de kinderen van beide basisscholen en 
konden de kinderen aan elkaar hun ideeën en plannen laten zien. Goed idee dit weer 
op te pakken 

- Sportveld/ontmoetingsplek voor jong en oud. Monique Beumer heeft er vertrouwen in 
dat er na 10 jaar iets gaat gebeuren met het veldje achter de Hezebrink. Idee is een 
grootse opening te organiseren bij de opening 

- Hoe zien we Emst over 30 jaar 
- Eelco Nijhof geeft aan dat het goed is om bij ledenvergaderingen van andere 

verenigingen te gaan zitten om kennis te halen wat er speelt. 
- Moet Emster Belang zich collectief blijven verwoorden naar de gemeente 

 

Jaarverslag 2023 

 

In 2023 heeft het bestuur 7 keer vergaderd. Daarnaast heeft er een extra vergadering 

plaatsgevonden samen met Spectrum over de bestuurssamenstelling en inrichting van de 

werkzaamheden van het Emster Belang. Tijdens deze vergadering is opnieuw gekeken naar 

de aandachtsvelden Wonen, Zorg en Voorzieningen, Verkeer en Buitengebied en is een 

nieuwe verdeling gemaakt van aandachtsvelden vanuit het bestuur. Op de website die in 

2023 geheel is vernieuwd is dit alles terug te vinden.  

 

Het bestuur van Emster Belang is in 2023 betrokken geweest bij verschillende 

ontwikkelingen en initiatieven in ons dorp. Een greep hieruit: 

- Deelnemen in de klankbordgroep van de F50; snelle fietsverbinding Apeldoorn-Epe; 

- Deelnemen in de klankbordgroep van de Hoofdweg; 

- Samen met het Vlinderhuis organiseren van het verzamelen van zwerfvuil; 

- Ontwikkeling van het veldje achter de Hezebrink; 

- Bijwonen inloopavond Wonen in Emst in het kader van de Woonagenda van Gemeente 

Epe en gesprekken met de gemeente over wonen; 

In de nieuwsbrieven die in 2023 naar de leden zijn gestuurd en via de website en Facebook 

is het één en ander over deze onderwerpen terug te lezen. 

 

Ook in 2023 zijn de Klompenpaden weer goed onderhouden door een grote groep 

vrijwilligers. Eén keer paar jaar is er samen met een vertegenwoordiging van het Emster 

Belang een gezellig samenzijn. 

 

Er zijn in 2023 vijf aanvragen geweest voor het Ebbenhuisfonds. De beoordelingscommissie 

van het Ebbenhuisfonds is volgens afspraak in maart en oktober samengekomen om de 

binnengekomen aanvragen te beoordelen volgens de vastgestelde criteria.  Er zijn twee 

aanvragen gehonoreerd. Dit betreft de aanvraag voor een bijdrage van het veldje achter de 

Hezebrink van €10.000,- en een bijdrage van €4.000,- voor de aanvraag van Stichting 

Vastgoed vv Emst in het kader van verduurzaming. De aanvraag van de Hezebrink m.b.t. 

aanpassingen voor verduurzaming kon niet in behandeling worden genomen omdat niet 

werd voldaan aan het criterium dat de werkzaamheden nog niet mogen zijn uitgevoerd. De 

aanvraag van Muziekvereniging Prins Bernard voor een bijdrage aan het componeren van 

een muziekstuk is beoordeeld door de commissie. Hierbij is besloten dat de aanvraag niet 

voldoet aan de gestelde criteria en zijn aanpassingen voorgesteld om hier alsnog aan te 
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voldoen. Door Muziekvereniging Prins Bernard is aangegeven dat hier verder geen invulling 

aan wordt gegeven en is de aanvraag daarmee gestopt. De laatste aanvraag betrof een 

aanvraag van Zangvereniging Zang en Vriendschap voor een jubileumconcert. Omdat deze 

aanvraag is binnengekomen na de 2e vergadering van de beoordelingscommissie zal dit 

worden opgepakt in maart 2024.  

 

Op zaterdag 4 november was er in de Hezebrink een presentatie van de Emster 

verenigingen. Mooi om al die verenigingen te zien en goed om te zien dat dit leeft in Emst! 

Een prachtige opkomst waarin ook het Emster Belang zich heeft gepresenteerd met een 

stand en een film over Emst, die werd gedraaid in één van de zalen van de Hezebrink. De 

film is overigens nog steeds te zien via de website van het Emster Belang. Door een aantal 

enthousiaste leden van het Emster Belang zijn alleen al op deze zaterdag 22 nieuwe leden 

van het Emster Belang verwelkomd.  

 

De samenstelling van het bestuur op 31 december is: 

naam functie aftredend sinds 

Sjoerd Bokma                           lid 2027 5/27/2003 

Petra Stegeman  2e secretaris 2027 10/23/2021 

Dorothee Gorter                                  lid 2024 3/2/1993 

Yolande Klomps   penningmeester 2025 3/29/2017 

Gert Pannekoek     voorzitter 2024 4/23/2015 

Aart Vos      2e penningmeester 2026 3/29/2016 

Jacob Mosterd    secretaris 2025 3/27/2018 

Marjan Reurts vice voorzitter 2025 4/1/2022 

    
De kascommissie bestaat uit Mevrouw Beumer, de heer Van ‘t Spijker en de heer Huis in ‘t 

Veld. 

 

Werkgroep bewonersraadpleging 
 
In de vorige nieuwsbrief heeft u kunnen lezen, dat de open dag van de verenigingen 
succesvol verlopen is voor het Emster Belang. De werkgroep, die ons toen zo gesteund 
heeft, blijft bestaan en daar zijn fijne contacten uit voort gekomen.  De evaluatie is geweest 
en allen waren enthousiast. Door af en toe bij elkaar te komen met de werkgroep komen er 
nieuwe ideeën naar voren. Daarnaast geven de jongeren ook goed aan wat ze missen in 
Emst en willen mee helpen om te zien hoe we dit kunnen oplossen. Door krachten te 
bundelen, zoals bij het woningbouwprobleem. De samenwerking met de projectgroep voor 
het veldje achter de Hezebrink is ook een mooi voorbeeld van nieuwe initiatieven. Met elkaar 
kijken we waarin we elkaar kunnen ondersteunen. Het hoofddoel van het instellen van de 
werkgroep was het organiseren van een bewonersraadpleging over een herijking van de 
doelen van het Emster Belang. Daarvoor denken we aan te sluiten bij de officiële start van 
de herinrichting van het bewuste veld. Voor dat startschot worden bestuurders en 
belanghebbende organisaties en verenigingen uitgenodigd. Dan kunnen we er waarschijnlijk 
een extra feestelijke tint aan geven met muziek en een hapje en drankje voor alle 
Emstenaren. Een voorproefje van de gezellige ontmoetingsplek die het veld gaat vervullen 
na de herinrichting. Het Emster Belang is erg blij met deze ontwikkelingen, om als schakel 
met elkaar het pad te bewandelen en proberen de neuzen dezelfde kant op te krijgen om 
doelen te bereiken. Een prachtige hoopvolle ontwikkeling. 
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Emst in het groen 

Zaterdag 24 februari jl. was het de uitdeeldag voor de deelnemers van het project “Emst in 

het groen”. De inwoners van Emst en enkele uit Wenum-Wiesel, en deelnemen aan een 

projectplan ter verfraaiing van het buitengebied, konden hun bestelde plantgoed ophalen. In 

totaal waren 200 bomen en 11.400 struiken en hagen uitgestald en op nummer gelegd op het 

terrein aan de Stationsweg in Emst. Het was dan ook een komen en gaan van auto's met 

aanhangwagens en paardentrailers om alles te vervoeren. Van de gemeente Epe kwamen 

wethouder Annemiek van Loon en Gerdien van Dijk een kijkje nemen. De wethouder is zeer 

enthousiast over dit project en was zichtbaar onder de indruk van de hoeveelheid plantgoed 

wat de komende dagen geplant gaat worden en onze gemeente nog aantrekkelijker zal 

maken. In Emst worden op deze wijze weer bijna 40 erven en percelen in het buitengebied 

verfraaid met streekeigen beplanting. Dit worden o.a. nieuw boomgaarden, hagen, 

vogelbosjes of houtsingels. Het is inmiddels al de zesde of zevende keer dat een dergelijk 

project succesvol is in Emst. De uitvoering is in handen van Stichting Landschapsbeheer 

Gelderland. De gemeente Epe en de provincie Gelderland subsidiëren dit project, waardoor 

er gratis beplantingsplannen gemaakt kunnen worden en de bomen en struiken heel 

voordelig geleverd worden. Het Emster Belang helpt met de organisatie en wil de helpende 

handen van de vrijwilligers voor het sorteren en uitdelen van de beplanting van harte 

bedanken. Speciale dank willen we uitspreken aan de fam. Pannekoek van de Stationsweg. 

Ze stellen hun bedrijfsruimte kosteloos beschikbaar om e.e.a. soepel te laten verlopen en 

zorgen voor koffie en thee voor de vrijwilligers. 
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Veldje Emst 

 

Een plek waar jong en oud samen komen om in de buitenlucht te voetballen, de hond uit te 

laten, jeu de boulen, anderen te ontmoeten, kortom te recreëren in een soort van parkje in 

het dorp. Hoe mooi zou dat zijn? Laten we daar nu een geschikte locatie voor hebben in ons 

dorp: “Het veldje”, de locatie tussen de Hezebrink en de obs de Sprenge. Wie heeft daar niet 

zijn jeugd doorgebracht, gevoetbald, gecrost, stiekem gerookt en wellicht een eerst zoen 

gehad? In het uitwerkplan Emst van 2010 stond al een stukje geschreven over deze plek om 

een ontmoetingsplek te maken voor en door de toenmalige jeugd. Sommige van deze 

toenmalige jongeren zijn inmiddels zelf vader en/of moeder geworden. Inmiddels zijn we 14 

jaar verder en is dit plan in 2018 weer nieuw leven ingeblazen. Door verschillende factoren, 

waaronder veel wisseling van personeel bij betrokken instanties en corona, is een 

enthousiaste werkgroep vorig jaar weer aan de slag gegaan.  

Zo’n plan gaat niet zonder slag of stoot en vraagt het nodige geduld. Diverse mensen zijn 

aangehaakt en weer vertrokken. Een harde kern is overeind gebleven onder leiding van 

onze zeer gedreven gebiedsregisseur Linda Brouwer. Met behulp van René Stern van 

Leefbaarheidsalliantie en de contactpersonen bij de gemeente, Paul Bulterman en Mehmet 

Onal, durven we nu te zeggen dat we komende zomer kunnen beginnen met de inrichting. 

Samen met Marc de Wilde heeft de werkgroep een mooi plan bedacht voor dit veld met o.a. 

een jeu de boulesbaan, pannakooi, honden-uitlaatplek, een basket/volleybalveldje en 

wandelpaadjes en zitbankjes.  

                                             

Met medewerking van het bestuur van de Hezebrink is ook de toegangsweg tot dit veld geen 

probleem meer. 

We hebben geldelijke steun mogen ontvangen of toegezegd gekregen van het Emster 

Belang, de Rabobank, Triada, de Univé, gemeente Epe via Sport- en beweegakkoord en 

Goed voor elkaar regeling. Ook de provincie is aangehaakt in het proces en ondersteunt ons 

via de dorpendeal. Om subsidie van het VSB fonds te kunnen aanvragen hebben we een 

gebruikersovereenkomst nodig van de gemeente. De officiële publicatie hiervan is geweest 

en we hopen dat deze overeenkomst definitief is zodra u deze nieuwsbrief leest.   

Voor de ontwikkelingen en meer nieuws, hou Facebook en Instagram in de gaten op “Veld 

Emst”. We hopen jullie snel te kunnen ontmoeten op Het Veld Emst. 

 

 

Monique Beumer-buurtbewoner Namens de werkgroep: 

  

Eelco en Cheyenne Nijhof-buurtbewoners 

Jizo vd Valk-buurtbewoner 

Jacob Mosterd en Gert Pannekoek- Emster 

Belang 

Jan Huis in ’t Veld- De Hezebrink 

Menno vd Vlekkert o.b.s De Sprenge 

Vincent Rotman coördinator Buurtsportcoach 

Sil Overmeire Jongerenwerker 

René Stern- Leefbaarheidsalliantie 

Linda Brouwer-gebiedsregisseur Vaassen/ Emst 

Paul Bulterman en Mehmet Önal 
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Wist u dat:  

 

 

De website www.emsterbelang.nl onlangs vernieuwd is? 

 

 

Het Emster Belang ook op Facebook te vinden is?  

 

 

De Emstervlag verkrijgbaar is bij de Spar en bij autoshop Tellegen? 

 

 

Een groepje vrijwilligers zwerf-afval opgeruimd hebben tijdens de landelijke 

 “opschoondag” op 23 maart jl.?  

Het Emster Belang hen daar zeer erkentelijk voor is? 

 

 

http://www.emsterbelang.nl/

